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Notulen Bestuursorgaan KBF 

9.10.2023. 
 

De bijeenkomst verliep hybride via Teams. 

Aanwezigen: Yanick Bos, Frank Stevens, Paul Verzele, Hans Kok, Sam De Smet, Nicole 

Vyncke, Paul Leysen, Bruno Vermeeren, Jef Cox (agendapunt 1), Robby Tóth en Nelis 

Caubergs (agendapunt 4), Herman De Kegel (notulen) 

Agendapunten: 

1. Kennismaking met Jef Cox 

2. Goedkeuring notulen BO KBF 11.9.2023 

3. Dashboard 

4. Financiering nationale wedstrijden via CMBel 

5. Missie & waarden KBF 

6. Chaveehut - stand van zaken 

7. Evaluatie Bestuursorgaan 

8. Voorbereiding RvCA 15.11.2023 

9. Samenstelling Ethische Commissie 

10. Vergaderkalender 2024 

11. Camp 4 - aanvragen statuut toegetreden lid 

12. Varia 

12.1. Terugkoppeling gesprek met Hans Ponnet 

12.2. EVC-procedure 

1. Kennismaking met Jef Cox. 

Omwille van medische redenen is Koen Hauchecorne tijdelijk niet beschikbaar. Jef Cox zal 

hem tijdelijk vervangen. Jef en de bestuurders maken kort wederzijds kennis. 

2. Goedkeuring notulen BO 11.9.2023. 

De notulen worden zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. 

3. Dashboard. 

N.a.v. de bespreking wordt voorgesteld een expert de KBF-financiën grondig te laten 

analyseren. Dit om de financiële draagkracht op termijn te kennen voor een mogelijke 

uitbreiding van de Chaveehut.  

Beslissing: 

● de 2 financiële experten contacteren die eerder een analyse maakten  
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4. Financiering nationale wedstrijden. 

Het organiseren van een nationale wedstrijd betekent een inkomstenderving voor klimzalen 

en clubs. Daarom maakten een KBF- en CAB-medewerker een voorstel voor hervorming van 

de vergoedingen voor het organiseren ervan. 

De voorgestelde hervorming - die gespreid wordt over meerdere jaren - wordt uitvoerig 

voorgesteld en besproken. 

Volgende zaken komen hierbij aan bod: 

● er wordt bewust voor gekozen om op korte termijn het aantal wedstrijden te beperken 

ondanks de vraag naar meer wedstrijden. Dit om op termijn een groeiverhaal uit te 

werken met een financieel aantrekkelijker format 

● samenstelling kosten gedragen door de organiserende zalen enerzijds en KBF-CAB 

anderzijds 

● van de klimzalen wordt verwacht ook aandacht te hebben voor de behoeftes langs 

KBF-zijde. Ook al moeten vanuit KBF een format aangereikt worden om KBF te 

promoten, toch zijn er nogal wat klimzalen die weinig of geen inspanningen doen op 

vlak van beeldvorming in het algemeen en in aanloop naar een wedstrijd in het 

bijzonder 

● financiering van wedstrijden gebeurt door CMBel. Deze kosten worden proportioneel 

het ledenaantal verhaald op KBF en CAB. De voorgestelde hervorming dient nog 

besproken en goedgekeurd door het BO van CAB 

● sponsoring is noodzakelijk maar hiervoor moet het competitiecircuit van een 

kwalitatief voldoende hoog niveau zijn en dienen we complementaire 

activiteitenopportuniteiten voor sponsors uit te werken 

Beslissingen: 

● goedkeuring van het voorstel ‘2024bis’ op voorwaarde dat: 

○ binnen KBF een communicatiepakket voor zalen uitgewerkt wordt (actieplan 

2024) 

○ klimzalen een engagement opgelegd worden op vlak van visibiliteit voor 

KBF/CAB 

5. Missie & waarden KBF. 

Een document met een voorstel ‘Missie - Visie - Waarden’ wordt besproken. . 

Beslissing: 

● een laatste taalkundige check van het document  

● document op voorhand bezorgen aan de clubs, voorstellen op de RvCA 15.11.2023 

en - i.k.v. het Beleidsplan 2025-2028 - feedback van de clubs vragen tegen uiterlijk 

midden december 

6. Chaveehut. 

Een stand van zaken van de werken i.k.v. de brandveiligheid wordt besproken evenals de 

minimaal vereiste werken in de keuken i.k.v. een inspectie van het Voedselagentschap 

(FAVV). 
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Binnenkort vindt een overleg plaats met de provincie i.k.v. een mogelijke uitbreiding van de 

Chaveehut 

Beslissingen: 

● doodle invullen voor hulp bij werken in de Chaveehut  

● kostprijs noodzakelijke werken in de keuken via mail bezorgen  

● de werken i.k.v. brandveiligheid dienen uitgevoerd zoals vermeld in de offerte   

● op de RvCA een stand van zaken geven van de werken i.k.v. brandveiligheid, 

inspectie Voedselagentschap en - indien mogelijk - van de gesprekken met de 

provincie   

● Nicole Vyncke is projectleider van de werken, Paul Leysen is verantwoordelijk voor 

de vergunningsaanvraag en krijgt mandaat die te ondertekenen (mits vermelden van 

Bruno en Yanick in cc) 

7. Evaluatie Bestuursorgaan. 

In aanloop naar de bijeenkomst vulden de bestuurders 2 documenten in: 

● bevraging naar het persoonlijk welbevinden binnen het BO 

● inventarisatie van de persoonlijke inzetbare vaardigheden 

Een synthese - gemaakt door de voorzitter - wordt besproken. 

Beslissing: 

● in de agenda voor de BO-bijeenkomsten bij agendapunten vermelden: 

○ verwachte tijd voor bespreking 

○ verantwoordelijke voor bewaken tijd 

○ kwalificatie (bv. ter kennisgeving, ter validatie, …) 

● 2 voorstellen voor profielen kandidaat-bestuurders voorstellen op volgende BO-

bijeenkomst  

● de inventarisatie van inzetbare vaardigheden verwerken bij het uitschrijven van 

profielen voor toekomstige bestuurders en toekomstige medewerkers.  

8. Voorbereiding RvCA 15.11.2023. 

Het voorstel van agenda wordt besproken. 

9. Samenstelling Ethische Commissie. 

De binnengekomen kandidaturen worden besproken en een rangorde toegekend. 

Beslissing:  

● de verschillende kandidaten contacteren  

10. Vergaderkalender 2024. 

Beslissing: 
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● locatie Beleidsdag beslissen op volgende BO-bijeenkomst   

11. Le Camp 4 - aanvraag toegetreden lid. 

vzw ‘Le Camp 4’ stelt zich voornamelijk tot doel de promotie van het klimmen in al zijn 

vormen, op natuurlijke en kunstmatige structuren en in het bijzonder boulderen en het 

organiseren van activiteiten voor het beoefenen van verschillende disciplines binnen de 

bergsport. Deze club dient een aanvraag tot het bekomen van het statuut van toegetreden 

lid. 

Beslissingen: 

● de aanvraag wordt goedgekeurd  

● de recent aangesloten clubs vragen zich voor te stellen op de RvCA 15.11.2023  

12. Varia 

12.1. Gesprek met VTS. 

Met het afdelingshoofd van de Vlaamse Trainersschool ging een gesprek door over 

een aantal pijnpunten zowel bij VTS als bij KBF n.a.v. de overheveling van de 

opleidingen vzw Bergsportschool naar VTS. 

Beslissing: 

○ opstellen prioriteitenlijst om te komen tot wederzijdse afspraken (Brenda De Fré)  

12.2. EVC-procedure. 

Verslag wordt uitgebracht over het opnieuw behandelen van het eerder ingediende 

dossier. Hierbij kwam een jury tot dezelfde conclusie. 

Beslissing: 

● de EVC-procedure toelichten op de RvCA  

● het opnemen in het Huishoudelijk Reglement van de EVC-procedure 

agenderen op de AV 2024.  

 
Volgende bijeenkomst: maandag 20 november om 19:30 u. op het secretariaat te Zwijndrecht 


